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SE.BRM.0002.11.2024 

 

Protokół nr 8 

 

VIII Sesja RMiG Kórnik odbyła się 27 listopada 2024 roku w sali posiedzeń Ratusza 

Bnińskiego, Kórnik, ul. Rynek 1. Obrady rozpoczęto o godzinie 14:00, a zakończono  

o godzinie 17:33 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Krzysztof Bajoński 

3. Maciej Brylewski 

4. Michał Buchwald 

5. Wojciech Fieduk 

6. Jarosław Janowski 

7. Iwona Kosmalska 

8. Marta Kowalczyk 

9. Adam Lewandowski 

10. Dorota Łuczak 

11. Robert Maliński 

12. Danuta Paluszkiewicz 

13. Magdalena Pawlaczyk 

14. Jerzy Rozmiarek 

15. Małgorzata Skrzypczak 

16. Sebastian Stein 

17. Andrzej Surdyk 

18. Piotr Szczepaniak 

19. Helena Świdurska 

20. Jerzy Walczyk 

21. Adam Zydroń 
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W obradach wzięli także udział: burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie 

Sebastian Wlazły i Bronisław Dominiak, skarbnik Katarzyna Szamałek, sekretarz Iwona 

Pawłowicz-Napieralska, radca prawny Przemysław Barczyński, audytor Maciej 

Jankowiak, kierownicy i zastępcy kierowników wydziałów Urzędu MiG Kórnik. 

 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska otworzyła VIII Sesję Rady Miasta i Gminy 

Kórnik. Powitała zebranych. Przypomniała procedurę głosowania. Następnie 

poinformowała, że posiedzenie jest nagrywane i transmitowane w Internecie (zasady 

przetwarzania danych przedstawia Klauzula informacyjna wydana w związku  

z prowadzeniem transmisji i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik będąca 

załącznikiem do protokołu). Na podstawie listy obecności Przewodnicząca RMiG Kórnik 

stwierdziła, że w obradach uczestniczy 20 radnych. Rada Miasta i Gminy Kórnik miała 

kworum i mogła podejmować prawomocne decyzje.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy zebrani mają uwagi  

do ogłoszonego wcześniej porządku obrad posiedzenia. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

złożył wniosek o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. Wyjaśnił, że konieczność poprawienia uchwały przyjętej na poprzedniej 

sesji wynika z uwag RIO dotyczących objaśnień do deklaracji. 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 
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Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

 

Radny Adam Lewandowski złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic 

wiejskich działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik oraz upoważnienia Burmistrza 

Miasta i Gminy Kórnik do ustalenia opłat za korzystanie ze świetlic. Wyjaśnił, że podczas 

omawiania dokumentu na posiedzeniu K.BiF w dyskusji zgłoszono wiele uwag, które 

muszą być rozpatrzone. Projekt będzie omawiany na kolejnym posiedzeniu. 

Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 

zasady i tryb korzystania ze świetlic wiejskich działających na terenie Miasta i Gminy 

Kórnik oraz upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik do ustalenia opłat  

za korzystanie ze świetlic. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

 

Radny Robert Maliński złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta 

i Gminy Kórnik ze zmianą obejmującą grunty miejscowości Koninko, Szczytniki, Kamionki, 
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Bnin, Czołowo, Konarskie, Radzewo, Czmoniec, Czmoń oraz część obrębów Żerniki, 

Gądki, Borówiec, Skrzynki, Kórnik, Błażejewko, Biernatki – jezioro i Dziećmierowo  

na zachód od trasy S11. Radny wyjaśnił, że potrzebne jest kolejne posiedzenie K.IRiPP 

w celu omówienia projektu i spotkanie z mieszkańcami. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

podkreślił, że odrzucenie chociaż jednej uwagi wymagało będzie cofnięcia procedury  

do momentu wyłożenia. Nie uchwalenie studium będzie wiązało się z koniecznością 

wydania decyzji o warunkach zabudowy. Następnie wyjaśnił, że zgodnie z nowelizacją 

przepisów dotyczących planowania przestrzennego studia będą obowiązywały  

do 1 stycznia 2026 roku. Dokumenty te nie mają znaczenia dla planów ogólnych. Zapisy 

zawarte w studiach nie będą przenoszone 1:1 do planów ogólnych. Tam zawarte będą 

obowiązujące mpzp. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły szczegółowo omówił procedurę 

planowania przestrzennego. Następnie przedstawił argumenty za przyjęciem studium 

podczas bieżącej sesji (załączone do protokołu). Burmistrz Przemysław Pacholski 

podkreślił, że nie podjęcie uchwały zablokuje procedurę dla 16 planów miejscowych, które 

są opracowywane na wniosek rady. Odniósł się do kontrowersji, które budzi proponowana 

lokalizacja cmentarza w Borówcu. Przypomniał, że Naczelny Sąd Administracyjny 

prowadzi sprawę dotyczącą mpzp określającego warunki umiejscowienia cmentarza  

w Borówcu. Burmistrz wskazał, że uchwalenie studium niczego w tej kwestii nie zmieni 

mimo, że teren pod cmentarz zmniejszono z pierwotnie proponowanych 70 do 10ha. 

Burmistrz podkreślił, że teren na tę funkcję musi być zabezpieczony, a o powstaniu 

nekropolii zdecydują mieszkańcy. Podkreślił natomiast, że przygotowany na bieżącą 

sesję projekt wskazuje wytyczne dotyczące cmentarza w Kórniku. Radna Helena 

Świdurska podkreśliła, że radni mieli mało czasu na zapoznanie się z projektem. 

Następnie wskazała, że 31 lipca 2022 roku sołtyski z Kamionek złożyły wniosek  

do projektu studium. Radna powiedziała, że nie znalazła uwag w wykazie (załącznik  

nr 5). Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że wnioski złożone poza procedurą 

nie są brane pod uwagę. Kierownik Wydziału Planowania Przestrzennego UMiG Kórnik 

Mariusz Stodolniak dodał, że w wykazie stanowiącym załącznik nr 5 do projektu 

zamieszczone są tylko uwagi nieuwzględnione, a informacje są zanonimizowane. Radny 

Piotr Szczepaniak, odnosząc się do argumentów przeciwników podkreślił, że radni stoją 

przed trudnym wyborem. Uznał, że każdy musi się zastanowić kogo reprezentuje. 
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Zaapelował o poparcie projektu. Radny Adam Zydroń negatywnie ocenił wypowiedź 

radnego Piotra Szczepaniaka. Radny Jarosław Janowski zapytał, czy projekt studium 

przeszedł całą drogę prawną, czy można powrócić do danego etapu procedury, a jeśli tak, 

jakie będą tego konsekwencje. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły potwierdził. Następnie 

podkreślił, że największą konsekwencją będzie wstrzymanie prac nad 16 planami 

miejscowymi wszczętymi w celu ograniczenia chaotycznej rozbudowy. Radny Jarosław 

Janowski poparł stanowisko radnego Piotra Szczepaniaka. Wskazał, że nie podjęcie 

uchwały będzie równoznaczne z zaniechaniem prac rozpoczętych w poprzedniej 

kadencji. Radny Maciej Brylewski powiedział, że poczuł się obrażony wystąpieniem 

radnego Piotra Szczepaniaka. Następnie wyjaśnił, że radni nie chcą odrzucenia projektu 

dla zasady. Przypomniał, że podczas posiedzenia K.IRiPP (21.11.2024) prosił  

o przedstawienie reguł odrzucania/ przyjmowania wniosków, kryteriów wybierania 

obszarów pod budownictwo mieszkaniowe. Radny Maciej Brylewski powiedział,  

że w przedstawionym dokumencie brakuje balansu. Przypomniał o możliwości 

częściowego uchwalania studiów. Radny oświadczył, że to nie radni zdecydowali,  

by opracowywane plany miejscowe były zgodnie z nowymi zapisami studium. Zaznaczył, 

że bazą powinno być prawo obowiązujące, a nie przyszłe. Radny przypomniał, że studium 

ma obowiązywać do końca 2025 roku, w planie ogólnym mają być ujawnione 

obowiązujące plany miejscowe. Zasady te, w opinii radnego, nie spowodują ujawnienia 

wszystkich wydanych decyzji o warunkach zabudowy. Radny powiedział,  

że zaprezentowany dokument jest ułomny i konieczne jest jego szczegółowe 

przeanalizowanie na posiedzeniu komisji. Burmistrz Przemysław Pacholski, podając 

przykład opracowywania planu miejscowego w Czmoniu uznał, że głos radnego  

nie jest transparentny. Powtórzył, że w przypadku nie uchwalenia studium uchwały  

o przystąpieniu do opracowania mpzp będą musiały być uchylone. Radny Jerzy Walczyk 

przedstawił działania dotyczące studium podejmowane od 2018 roku. Podkreślił, że celem 

jest ograniczenie zabudowy. Powiedział, że chce dyskutować nt. projektu podczas 

bieżącej sesji. Radny Wojciech Fieduk powiedział, że zgadza się ze stanowiskiem 

radnego Piotra Szczepaniaka, który wskazał, że trzeba wybrać mniejsze zło. Radny 

podkreślił, że materiały do dyskusji zostały przez urząd przekazane bardzo późno.  
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Głosowano w sprawie: 

zdjęcia z porządku obrad pkt 7u. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, Dorota 

Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Helena Świdurska 

PRZECIW (11) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Danuta 

Paluszkiewicz, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marta Kowalczyk 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad - ze zmianami. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 
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Przyjęty dokument przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

4. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

 a) z wykonania przetargów, 

 b) z pozyskiwania środków pozabudżetowych, 

 c) z działalności Straży Miejskiej w Kórniku, 

 d) z prac Komisji Bezpieczeństwa. 

6. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących 

sprawach: 

 a) nadania tytułu Honorowej Obywatelki Miasta i Gminy Kórnik Pani Teresie 

Rogozi Olejnik, 

 b) nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik Panu 

Antoniemu Odzimkowi, 

 c) nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik Panu Adamowi 

Grzegorowskiemu, 

 d) nadania tytułu Wyróżnionej za działalność na rzecz społeczności lokalnej  

na terenie Miasta i Gminy Kórnik Pani Janinie Szymczak, 

 e) nadania tytułu Wyróżnionej za działalność na rzecz społeczności lokalnej  

na terenie Miasta i Gminy Kórnik Pani Krystynie Kozłowskiej, 

 f) nadania tytułu Wyróżnionej za działalność na rzecz społeczności lokalnej  

na terenie Miasta i Gminy Kórnik Pani Sabinie Bogusławskiej, 

 g) nadania tytułu Wyróżnionej za działalność na rzecz społeczności lokalnej  

na terenie Miasta i Gminy Kórnik Pani Sabinie Hinc, 

 h) nadania tytułu Wyróżnionej za działalność na rzecz społeczności lokalnej  

na terenie Miasta i Gminy Kórnik Pani Zofii Walerczyk, 
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 i) nadania tytułu Wyróżnionego za działalność na rzecz społeczności lokalnej  

na terenie Miasta i Gminy Kórnik Panu Leszkowi Grześkowiakowi, 

 j) zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok, 

 k) konsultacji społecznych w sprawie podziału sołectwa Błażejewo, 

 l) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 - 2028, 

 m) przyjęcia Regulaminu przyznawania grantów na organizację zajęć 

pozalekcyjnych, ścieżek edukacyjnych i projektów edukacyjno - wychowawczych 

w przedszkolach oraz szkołach podstawowych, prowadzonych przez Miasto  

i Gminę Kórnik, 

 n) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania 

dotacji celowych na realizację zadań wykonywanych przez podmioty prowadzące 

żłobki, kluby dziecięce, zatrudniających dziennych opiekunów lub dziennych 

opiekunów prowadzących działalność na własny rachunek na terenie Miasta  

i Gminy Kórnik, 

 o) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz 

trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji 

udzielanych z budżetu Miasta i Gminy Kórnik dla publicznych i niepublicznych 

przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez 

osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego, 

 p) ustalenia wysokości opłaty za świadczenia udzielane przez Żłobek „HOCKI 

KLOCKI” prowadzony przez Miasto i Gminę Kórnik, 

 r) ustalenia regulaminu określającego zasady i tryb korzystania ze świetlic 

wiejskich działających na terenie Miasta i Gminy Kórnik oraz upoważnienia 

Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik do ustalenia opłat za korzystanie ze świetlic,  

 s) zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji 

Kórnik, 

 t) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej w Kórniku, 

 u) studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta 

i Gminy Kórnik ze zmianą obejmującą grunty miejscowości Koninko, Szczytniki, 

Kamionki, Bnin, Czołowo, Konarskie, Radzewo, Czmoniec, Czmoń oraz część 
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obrębów Żerniki, Gądki, Borówiec, Skrzynki, Kórnik, Błażejewko, Biernatki – jezioro 

i Dziećmierowo na zachód od trasy S11, 

 w) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli 

nieruchomości. 

8. Interpelacje. 

9. Zapytania. 

10. Wnioski radnych. 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych. 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje. 

13. Zakończenie sesji. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza wybrano radnego Adama Lewandowskiego. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru sekretarza obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

  

3. Przyjęcie protokołu z VII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Dokument jest załącznikiem do protokołu.  

Nie zgłoszono uwag.  
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z VII Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

  

4. Informacje przewodniczącej rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Informacje są załącznikiem  do protokołu. 

Nie zadano pytań.  

  

5. Informacje burmistrza z działalności międzysesyjnej, w tym: 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły omówił najistotniejsze punkty ze sprawozdania  

z działalności międzysesyjnej (dokument załączony do protokołu). 

Radny Maciej Brylewski, odnosząc się do informacji z p. 10. zapytał, czy wskazana firma 

jest dostawcą całego oprogramowania urzędu, czy sprawuje opiekę nad serwerami. 

Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że firma odpowiada za bazę podatkową 

od 2010 roku oraz moduły finansowe i obiegu dokumentów.  

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska zapytała o lokalizację warsztatu napraw 

lokomotyw (punkt 11.). Wiceburmistrz Sebastian Wlazły odpowiedział, że zakład  

ma powstać przy ul. Magazynowej w  Gądkach. Zostanie przedłużona bocznica kolejowa. 
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5a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Sprawozdanie, będące załącznikiem do protokołu, odczytała sekretarz Iwona Pawłowicz 

– Napieralska. 

Radny Adam Lewandowski wyraził zadowolenie z procedowania przetargu na rozbudowę 

biblioteki publicznej w Kórniku i zagospodarowanie przylegającego terenu (p.9.). Zapytał 

o plany dotyczące działki nr ewid. 63 w Kórniku. Przypomniał wniosek radnej Małgorzaty 

Skrzypczak o budowę placu zabaw. Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział,  

że planowano powstanie parku, jednak propozycję budowy placu zabaw uznał za słuszną. 

Powiedział, że zadanie zostanie wprowadzone do przyszłorocznych planów 

inwestycyjnych. Opracowana zostanie odrębna dokumentacja projektowa. Radny Maciej 

Brylewski poprosił, by koncepcję modernizacji biblioteki pokazać radnym. Wskazał,  

że tego rodzaju miejsce nie powinno pełnić jedynie funkcji biblioteki. Potrzebna jest także 

sala spotkań. 

Następnie radny odniósł się do punktu 11. sprawozdania – przetarg na poprawę cyber 

bezpieczeństwa. Poprosił o rozwinięcie zagadnienia. Informatyk UMiG Kórnik 

Przemysław Byczyński wyjaśnił, że działania prowadzone są w ramach grantu – 1 mln zł, 

w trzech obszarach: zwiększenia kompetencji pracowników, systemu zarządzania 

bezpieczeństwem informacji oraz bezpieczeństwa wewnętrznego, w tym połączeń miedzy 

budynkami publicznymi.   

Radny Maciej Brylewski zapytał o rozstrzygnięcie przetargu na zakup auta dla Straży 

Miejskiej, zwrócił uwagę na oferowana cenę. Burmistrz Przemysław Pacholski 

odpowiedział, że oferta jest badana. Jeśli środki zarezerwowane w budżecie będą 

wystarczające i spełnione zostaną wymagania SIWZ auto będzie mogło zostać 

zakupione. Jeszcze nie wydano rekomendacji. 

Radny zapytał także o przetarg na obsługę urządzeń firmy Enea (p.6.). Burmistrz wyjaśnił, 

że jest to procedura prowadzona co roku, dotycząca eksploatacji majątku Enei. Został 

wynegocjowany znaczący upust.  

  

5b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Dokument jest załącznikiem do protokołu. Na prośbę Przewodniczącej RMiG Kórnik 

kierownik Anna Biernacka szczegółowo omówiła informacje z punktów 10. i 11. 
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Radny Maciej Brylewski zapytał, czy gmina otrzyma refundację kosztów, które ponosi  

w ramach obsługi projektu dotyczącego dworu w Dworzyskach (p.1.). Kierownik 

przypomniała, że rada podjęła w tej sprawie uchwałę zgadzając się na pokrycie  

2% kosztów. Gmina jest tylko pośrednikiem, nie prowadzi projektu bezpośrednio,  

w tym nie ogłasza przetargu. 

Radny pochwalił pozyskanie 1,5 mln zł na modernizację ul. Zwierzynieckiej w Kórniku – 

Bninie. Podkreślił, że pracownicy mieli mało czasu na przygotowanie. 

Kolejne pytanie radnego Macieja Brylewskiego dotyczyło procesu kontroli dokumentów 

(p.8.) Kierownik Anna Biernacka odpowiedziała, że nie ma wiedzy nt. możliwego terminu 

zakończenia kontroli oraz powodu przedłużania działań.   

Radny pochwalił zadania w ramach programu „Różne drogi do COOLturalności” (p. 11.). 

zapytał o autora pomysłu. Kierownik odpowiedziała, że są to sekretarz gminy, pracownicy 

jej wydziału oraz przedstawiciele gminy Zaniemyśl.  

  

5c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku: 

Informacje są załącznikiem do protokołu. 

Radny Maciej Brylewski zapytał, czy kontrole porządku i czystości prowadzone  

są systemowo, czy wyrywkowo. Zastępca komendanta SM Patryk Krzeszewski 

odpowiedział, że kontrole są prowadzone zgodnie z zaleceniami Wydziału Gospodarki 

Odpadami Komunalnymi UMiG Kórnik. Radny zapytał także o kontrole spalania odpadów. 

Zasępca komendanta wyjaśnił, że te działania prowadzone są na podstawie zgłoszeń.  

  

5d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Protokół z posiedzenia KBRD jest załącznikiem. 

Nie zadano pytań. 

  

6. Sprawozdania komisji rady z prac w okresie międzysesyjnym: 

Sprawozdania z posiedzeń komisji rady są załącznikami. 

Nie zadano pytań. 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę. 
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Po przerwie: 

  

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty są załącznikami do protokołu. 

  

7a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowej Obywatelki 

Miasta i Gminy Kórnik Pani Teresie Rogozi Olejnik: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska przypomniała, że wnioski o nadanie tytułów 

były omawiane przez kapitułę powołaną na podstawie zapisów uchwały RMiG Kórnik  

nr L/725/2022, w składzie: burmistrz Przemysław Pacholski, sekretarz Iwona Pawłowicz-

Napieralska, Przewodniczący Rady Seniorów MiG Kórnik Marek Kaczmarek, radni: 

Danuta Paluszkiewicz, Magdalena Pawlaczyk i Anna Maria Andrzejewska. 

Przewodnicząca wskazała, że zgodnie z zapisami ww. uchwały rada nie może 

dyskutować nt. wniosków o nadanie tytułów. 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Honorowej Obywatelki Miasta i Gminy Kórnik Pani Teresie Rogozi Olejnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/114/2024 
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7b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta i Gminy Kórnik Panu Antoniemu Odzimkowi: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik Panu Antoniemu 

Odzimkowi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Danuta Paluszkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/115/2024 

  

7c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  nadania tytułu Honorowego Obywatela 

Miasta i Gminy Kórnik Panu Adamowi Grzegorowskiemu: 

 Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik Panu Adamowi 

Grzegorowskiemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 
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Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/116/2024 

  

7d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Wyróżnionej za działalność 

na rzecz społeczności lokalnej na terenie Miasta i Gminy Kórnik Pani Janinie Szymczak: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Wyróżnionej za działalność na rzecz społeczności lokalnej na terenie 

Miasta i Gminy Kórnik Pani Janinie Szymczak. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/117/2024 

  

7e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Wyróżnionej za działalność 

na rzecz społeczności lokalnej na terenie Miasta i Gminy Kórnik Pani Krystynie 

Kozłowskiej: 
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Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Wyróżnionej za działalność na rzecz społeczności lokalnej na terenie 

Miasta i Gminy Kórnik Pani Krystynie Kozłowskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/118/2024 

  

7f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Wyróżnionej za działalność 

na rzecz społeczności lokalnej na terenie Miasta i Gminy Kórnik Pani Sabinie 

Bogusławskiej: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Wyróżnionej za działalność na rzecz społeczności lokalnej na terenie 

Miasta i Gminy Kórnik Pani Sabinie Bogusławskiej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 
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Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/119/2024 

  

7g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Wyróżnionej za działalność 

na rzecz społeczności lokalnej na terenie Miasta i Gminy Kórnik Pani Sabinie Hinc: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Wyróżnionej za działalność na rzecz społeczności lokalnej na terenie 

Miasta i Gminy Kórnik Pani Sabinie Hinc. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/120/2024 

  

7h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania tytułu Wyróżnionej za działalność 

na rzecz społeczności lokalnej na terenie Miasta i Gminy Kórnik Pani Zofii Walerczyk: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 
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nadania tytułu Wyróżnionej za działalność na rzecz społeczności lokalnej na terenie 

Miasta i Gminy Kórnik Pani Zofii Walerczyk. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/121/2024 

  

7i) nadania tytułu Wyróżnionego za działalność na rzecz społeczności lokalnej na terenie 

Miasta i Gminy Kórnik Panu Leszkowi Grześkowiakowi: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

nadania tytułu Wyróżnionego za działalność na rzecz społeczności lokalnej na terenie 

Miasta i Gminy Kórnik Panu Leszkowi Grześkowiakowi. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 
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Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/122/2024 

Radny Jarosław Janowski podkreślił, że kapituła zaproponowała przyznanie dwóch 

różnych tytułów, a także wyróżnieni zostali nie tylko mieszkańcy Kórnika, ale i sołectw. 

 

7j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy 

Kórnik na 2024 rok: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

autopoprawki do zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Kórnik na 2024 rok - z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 
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Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/123/2024 

  

7k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  konsultacji społecznych w sprawie podziału 

sołectwa Błażejewo: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

konsultacji społecznych w sprawie podziału sołectwa Błażejewo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, 

Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, 

Adam Zydroń 

PRZECIW (1) 

Danuta Paluszkiewicz 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/124/2024 

  

7l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 

– 2028: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 
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przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025 - 2028. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/125/2024 

  

7m) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu przyznawania 

grantów na organizację zajęć pozalekcyjnych, ścieżek edukacyjnych i projektów 

edukacyjno - wychowawczych w przedszkolach oraz szkołach podstawowych, 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Kórnik:  

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Regulaminu przyznawania grantów na organizację zajęć pozalekcyjnych, 

ścieżek edukacyjnych i projektów edukacyjno - wychowawczych w przedszkolach oraz 

szkołach podstawowych, prowadzonych przez Miasto i Gminę Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 
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Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/126/2024 

  

7n) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości 

i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowych na realizację zadań wykonywanych 

przez podmioty prowadzące żłobki, kluby dziecięce, zatrudniających dziennych 

opiekunów lub dziennych opiekunów prowadzących działalność na własny rachunek  

na terenie Miasta i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji 

celowych na realizację zadań wykonywanych przez podmioty prowadzące żłobki, kluby 

dziecięce, zatrudniających dziennych opiekunów lub dziennych opiekunów prowadzących 

działalność na własny rachunek na terenie Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/127/2024 
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7o) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania  

i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Miasta i Gminy Kórnik dla publicznych  

i niepublicznych przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych 

przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych  

z budżetu Miasta i Gminy Kórnik dla publicznych i niepublicznych przedszkoli oraz innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne 

niebędące jednostkami samorządu terytorialnego. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/128/2024 

  

7p) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za świadczenia 

udzielane przez Żłobek „HOCKI KLOCKI” prowadzony przez Miasto i Gminę Kórnik: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

ustalenia wysokości opłaty za świadczenia udzielane przez Żłobek „HOCKI KLOCKI” 

prowadzony przez Miasto i Gminę Kórnik. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Adam Zydroń 

PRZECIW (1) 

Jerzy Walczyk 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/129/2024 

   

7s) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru 

i granic aglomeracji Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Helena Świdurska 
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NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/130/2024 

 7t) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

nieruchomości położonej w Kórniku: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny nieruchomości położonej w Kórniku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/131/2024 

  

7u) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kórnik ze zmianą obejmującą grunty 

miejscowości Koninko, Szczytniki, Kamionki, Bnin, Czołowo, Konarskie, Radzewo, 

Czmoniec, Czmoń oraz część obrębów Żerniki, Gądki, Borówiec, Skrzynki, Kórnik, 

Błażejewko, Biernatki – jezioro i Dziećmierowo na zachód od trasy S11: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Radny Robert Maliński powiedział, że Kórnickie Forum Obywatelskie dąży do tego,  

by wysłuchać opinii mieszkańców nt. projektu studium. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

podkreślił, że w swojej wypowiedzi przedstawił m.in. zagrożenia wynikające  

z nie uchwalenia studium. Radny Jerzy Walczyk oświadczył, że każdy powinien 
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świadomie podejmować decyzję. Zwrócił uwagę, że niektórzy radni mają dylemat,  

czy głosować nad studium, ponieważ zapisy dotyczą posiadanych przez nich terenów. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły podał przykład głosowań nad podatkami. W takiej 

sytuacji radni również głosują nt. swoich własności. Wyłączyć z głosowania powinien  

się radny w przypadku, gdy omawiany temat dotyczy jedynie jego spraw prywatnych, 

własnościowych itp. Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska oświadczyła, że będzie 

głosowała przeciw uchwaleniu studium. Wyjaśniła, że w części opisowej niektóre dane  

są nieaktualne, jak np. zapisy dotyczące Gimnazjum w Robakowie, czy ustaleń  

z władzami kolei. Dokument jest trudny do czytania, ze względu na formę zapisu.  

W szczególności jednak zaznaczyła, że jest reprezentantką mieszkańców, którzy  

nie akceptują zlokalizowania cmentarza w środku lasu. Mieszkańcy ci wskazali 

alternatywne rozwiązania. Proponowana przez burmistrza lokalizacja cmentarza  

jest negowana m.in. ze względów ekologicznych: konieczność wycinki, zaśmiecanie 

terenu, obecność zwierząt na cmentarzu, czy względów prawnych – NSA nadal  

nie wyznaczył terminu rozprawy dotyczącej mpzp. Absurdalnym rozwiązaniem jest także 

zaproponowanie przy cmentarzu terenów usług sportu. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły 

przypomniał, że zmniejszono teren proponowany pod cmentarz z 70 na 10 ha. Podkreślił, 

że uchwalenie dokumentu jest niezbędne do prowadzenia wielu innych działań ważnych 

nie tylko dla społeczności lokalnej, ale i całej gminy. Jako przykład podał budowę drogi 

wojskowej. Kierownik Mariusz Stodolniak, odnosząc się do uwag przewodniczącej 

przypomniał, że prace nad projektem trwały wiele lat, stąd obecna nieaktualność 

niektórych uwarunkowań. Odnośnie formy zapisów wyjaśnił, że zmiany studium zawsze 

zaznaczane były kolorem czerwonym. Jest to praktyka powszechnie przyjęta. Radny 

Sebastian Stein zauważył, że zaproponowana lokalizacja cmentarza na terenie KOWR 

nie daje gwarancji takiego zagospodarowania trenu, gdyż ośrodek może sprzedać grunty 

na inne cele. Radny Jerzy Walczyk podkreślił, że jeśli dla danego obszaru  

nie ma opracowanych planów, należy się liczyć z wydaniem decyzji o warunkach 

zabudowy. Kierownik Mariusz Stodolniak powiedział, że w poprawionej wersji załącznika 

nr 5 dokonano korekty numeracji. Nie ma zmian merytorycznych.  

Przystąpiono do głosowań.  
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Z uwag na błędne wywołanie głosowania (najpierw w sprawie projektu,  

a nie rozstrzygnięcia uwag) anulowano pierwsze głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

podtrzymania stanowiska burmistrza w sprawie rozpatrzenia uwag - załącznik nr 5  

do projektu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Danuta 

Paluszkiewicz, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Robert Maliński, Magdalena Pawlaczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Dorota Łuczak, Jerzy Rozmiarek, 

Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Radna Marta Kowalczyk nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

Głosowano w sprawie: 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 

Kórnik ze zmianą obejmującą grunty miejscowości Koninko, Szczytniki, Kamionki, Bnin, 

Czołowo, Konarskie, Radzewo, Czmoniec, Czmoń oraz część obrębów Żerniki, Gądki, 

Borówiec, Skrzynki, Kórnik, Błażejewko, Biernatki – jezioro i Dziećmierowo na zachód  

od trasy S11. 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
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Michał Buchwald, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Adam Lewandowski, Danuta 

Paluszkiewicz, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, Jerzy Walczyk, Adam 

Zydroń 

PRZECIW (4) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Dorota Łuczak, Magdalena Pawlaczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Brylewski, Wojciech Fieduk, Marta Kowalczyk, Robert Maliński, Jerzy Rozmiarek, 

Helena Świdurska 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/132/2024 

Radna Marta Kowalczyk nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

7w) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wzoru deklaracji 

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  

przez właścicieli nieruchomości: 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Krzysztof Bajoński, Maciej Brylewski, Michał Buchwald, 

Wojciech Fieduk, Jarosław Janowski, Iwona Kosmalska, Marta Kowalczyk, Adam 

Lewandowski, Dorota Łuczak, Robert Maliński, Danuta Paluszkiewicz, Magdalena 

Pawlaczyk, Jerzy Rozmiarek, Sebastian Stein, Andrzej Surdyk, Piotr Szczepaniak, 

Helena Świdurska, Jerzy Walczyk, Adam Zydroń 

NIEOBECNI (1) 

Małgorzata Skrzypczak 

Uchwała nr VIII/133/2024 
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Radna Marta Kowalczyk nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

8. Interpelacje: 

Interpelacje są załącznikami do protokołu. 

Radny Adam Zydroń omówił złożone przez siebie interpelacje w sprawach: 

- zróżnicowania opłat za parkowanie dla posiadających Kórnicką Kartę Mieszkańca, 

- połączenia Promenady nad jeziorem Kórnickim z ul. Zwierzyniecką w Kórniku – Bninie, 

- promowania KKM, 

- dodatkowego informowania o procedurze mpzp. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że zniżki z tytułu KKM będą wprowadzone 

1.01.2025. Wyjątkiem jest lodowisko, które funkcjonuje do marca. 

Radny Piotr Szczepaniak, odnośnie interpelacji w sprawie dodatkowego informowania  

o procedurze mpzp zwrócił uwagę, że sołectwa mają wiele stron internetowych  

i na mediach społecznościowych, prowadzonych przez różne podmioty. Radny Adam 

Zydroń  zaapelował do radnych, sołtysów, by informowali o trwających procedurach 

planistycznych. Sekretarz Iwona Pawłowicz-Napieralska podkreśliła, że wiele informacji 

znajduje się w kórnickiej aplikacji. 

 

Obrady opuściła radna Magdalena Pawlaczyk. 

Od tego momentu w sesji uczestniczyło 19 radnych. 

 

Radny Michał Buchwald zaproponował, by informacje przekazywać mieszkańcom razem 

z korespondencją dotyczącą podatków. Następnie przedstawił interpelację dotyczącą 

aplikacji nt. inwestycji. 

 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska przedstawiła interpelacje dotyczącą żłobka 

HOCKi KLOCKI. 

 

Interpelacje w sprawie: 

- kursów autobusów Kórnik – Poznań, 

- uporządkowania pomnika przyrody w Kromolicach 



PROJEKT 

30 
 

złożyła radna Małgorzata Skrzypczak.  

 

9. Zapytania: 

Radny Robert Maliński zapytał o etap realizacji zadań w Robakowie: 

- hala sportowa przy SP, 

- ul. Dworcowa. 

Zastępca kierownika Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik Joanna Ogierman wyjaśniła,  

że projektant wystąpił o wydanie decyzji w trybie ZRID dla ul. Dworcowej, a prace w hali 

mają być zakończone w grudniu br. Nie ustalono terminu odbioru obiektu. 

 

Radny Michał Buchwald zapytał o ścieżkę rowerową Radzewo – Kórnik. Pani Joanna 

Ogierman odpowiedziała, że rozpoczęto projektowanie, trwają konsultacje. Burmistrz 

Przemysław Pacholski dodał, że w lutowej korekcie budżetu zaproponuje radnym 

przeznaczenie środków na dokumentację.  

 

Radny Piotr Szczepaniak zapytał czy w styczniu 2025 roku zostanie ogłoszony przetarg 

na budowę ul. Szkolnej w Robakowie, odcinek do ul. Żernickiej. Zastępca kierownika 

Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik odpowiedziała, że została wydana decyzja ZRID  

dla odcinka drogi między ulicami Żernicką i Stachowską. Projektant kończy opracowanie 

dokumentacji. Powiedziała, że prawdopodobnie środki zostaną zaproponowane  

do wpisania do budżetu gminy w lutym 2025 roku. 

 

Radny Andrzej Surdyk zapytał o budowę pumptracka w Robakowie, w tym decyzję sądu. 

Burmistrz odpowiedział, że sprawa nie została rozstrzygnięta. Rozważana jest realizacja 

zadania od I kwartału następnego roku. 

 

Radny Maciej Brylewski zapytał o przygotowanie gminy w związku z ustawą  

o sygnalistach. Audytor Maciej Jankowiak odpowiedział, że formularze dotyczące 

zgłoszeń wewnętrznych są dostępne na miejskiej stronie internetowej, te dotyczące 

zgłoszeń zewnętrznych dostępne będą przed momentem wejścia w życie przepisów – 

25.12.2024.  
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Radny Jerzy Rozmiarek zapytał, czy sołtys Czmonia złożył wniosek o montaż progów 

zwalniających na ul. Świerkowej. Kierownik Wydziału ET UMiG Kórnik Anna Borowiak 

potwierdziła. Dodała, że wniosek został przekazany do ZDP i będzie opiniowany  

przez Komisję Bezpieczeństwa. 

 

Radna Marta Kowalczyk uznała, że uzyskała enigmatyczną odpowiedź w sprawie  

ul. Pisarskiej w Koninku. Zapytała, co oznacza deklaracja wnikliwej obserwacji stanu. 

Kierownik Anna Borowiak odpowiedziała, że jeżeli sytuacja z zalewaniem będzie  

się powtarzała zostanie podjęta decyzja dotycząca budowy rowu przejmującego wody. 

Radna zapytała, czy mieszkańcy mają informować o niepożądanych sytuacjach. 

Kierownik odpowiedział, że tak. 

 

Załącznikiem do protokołu jest zapytanie radnego Macieja Brylewskiego dotyczące 

wynagrodzeń w spółkach. 

 

10. Wnioski radnych: 

Wnioski są załącznikami do protokołu. 

Radna Marta Kowalczyk omówiła wniosek w sprawie wykupu jeziorka w Koninku. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że w projekcie przyszłorocznego budżetu 

zaproponował przeznaczenie 5 mln zł na wykupy nieruchomości, w tym jeziorka. 

Przypomniał o konieczności podjęcia przez radę uchwały zezwalającej burmistrzowi 

wzięcie udziału w licytacji komorniczej. 

Radna omówiła drugi wniosek, dotyczący budowy ulic w Szczytnikach. Burmistrz 

poinformował, że UMiG Kórnik posiada pozwolenia na budowę, ale decyzja o realizacji 

zależy od przebiegu prac i organizacji ruchu drogowego w związku z budową drogi 

wojskowej.  

 

Radny Adam Zydroń omówił wniosek w sprawie uciążliwości boiska SP 2 Kórnik. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że obiekt jest zamykany o 22:00 przez 
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gospodarza. W sprawie urządzeń technicznych wskazał, że elementy, których 

użytkowanie wskazało na możliwość zastosowania lepszych rozwiązań można poprawić. 

 

Radny Michał Buchwald omówił wniosek w sprawie wprowadzenia elektronicznej 

płatności za toaletę publiczną. Kierownik Anna Borowiak powiedziała, że podjęto  

już działania. Trzeba zarezerwować środki w  budżecie na zakup urządzeń. 

 

Radna Marta Kowalczyk, nawiązując do rozmowy nt. ulic w Szczytnikach zapytała, kiedy 

będzie znana tymczasowa organizacja ruchu drogowego. Kierownik Anna Borowiak 

zwróciła uwagę na specyfikę obszaru i wykonywanych prac. Powiedziała, że UMiG Kórnik 

już dwa razy wniósł uwagi do proponowanych przez wykonawcę rozwiązań. Pracownicy 

czekają na odpowiedź.   

 

Do protokołu załączone są także wnioski radnych: 

- Andrzeja Surdyka w sprawie lustra drogowego w Robakowie, 

- Małgorzaty Skrzypczak w sprawie placu zabaw przy bibliotece publicznej w Kórniku,  

- Piotra Szczepaniaka w sprawie zniszczeń czynionych przez bobry w korycie Strugi 

Średzkiej. 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty są załącznikami do protokołu.  

Nie zgłoszono uwag. 

  

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska poinformowała o nadchodzących 

wydarzeniach: 

- otwarciu lodowiska w Kórniku – 30.11.2024 o godzinie 10:00, 

- rozświetleniu choinki na kórnickim rynku – 7.12.2024 o godzinie 18:00, 

- jarmarku świątecznym na kórnickim rynku – 14.12.2024 w godzinach 12:00 – 20:00, 

15.12.2024 w godzinach 10:00 – 16:00. 
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Następnie powiedziała, że kolejna sesja zostanie zwołana na 20.12.2024, a posiedzenia 

komisji na 10 i 12.12.2024. 

 

Radna Helena Świdurska zapytała, czy można powołać komisję dla sprawdzenia 

bezpieczeństwa ronda w Kamionkach. Wyśniła, że w ostatnim czasie, dwukrotnie, dzieci 

poruszające na rowerze od strony ul. Mieczewskiej mogły wjechać pod auta. Radna 

poprosiła o sprawdzenie prawidłowości oznakowania, w tym umiejscowienia przejść  

dla pieszych. Burmistrz Przemysław Pacholski poradził, by radna zgłosiła sytuację  

do Starostwa Powiatowego w Poznaniu, które jest zarządcą drogi. Powiedział,  

że jeśli zgłoszenie wpłynie do UMiG Kórnik, jednostka przekaże je do starostwa. 

  

13. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodnicząca Anna Maria Andrzejewska 

zakończyła VIII Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

                   

       

Przewodnicząca 

    Rady Miasta i Gminy Kórnik 

      /-/ Anna Maria Andrzejewska 

 

 

Protokołowała Helena Cyranik 

 

 


